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PROTOKÓŁ Nr XIV.2016 

przebiegu Sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto, 

która odbyła się w dniu 12 lutego 2016 r. 
 

Otwarcie Sesji 

 

Sesja odbyła się w sali obrad Urzędu Miasta Zielona Góra przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 

41, początek godzina  14.00. 

Sesję otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto radny Zenon Rabęda,   

Przewodniczący Rady Dzielnicy stwierdził prawomocność posiedzenia, z uwagi na obecność 

wymaganego qworum. 

Na sali znajduje się 14 radnych, na stan Rady 15 radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy na wstępie przywitał przybyłych: Panią Lidię Gryko Z-cę Naczelnika 

Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych, Pana Czesława Fiedorowicza Przewodniczącego Sejmiku 

Województwa, Pana Tomasza Sroczyńskiego Wiceprzewodniczącego Rady Miasta, Pana Krzysztofa 

Sikorę Dyrektora Departamentu Przedsiębiorczości i Gospodarki Komunalnej,  Radnego Rady Miasta 

Mariusza Rosika, Dyrektora Zakładu Komunalnego Leszka Klima, Z-cę Komendanta Miejskiego Policji 

mł. insp. Janusza Raszczuka, Przewodniczącego Zarządu Mariusza Zalewskiego, Z-cę 

Przewodniczącego Zarządu Sebastiana Jagiełowicza, Panią Kierownik Biura Dzielnicy Urszulę 

Zamiatała, przedstawicieli mediów, Panie  i Panów sołtysów, Panie i Panów radnych  Dzielnicy. 

Na Sekretarza obrad wybrano radnego Marka Karwackiego. 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał porządek obrad, który został radnym przesłany w 

zawiadomieniach, po czym spytał czy są propozycje zmiany. 

 

Przewodniczący Zarządu, zwrócił się z prośbą do Państwa radnych o wyrażenie zgody na 

wprowadzenie do porządku obrad dodatkowych  projektów  uchwał oznaczonych jako druki od nr 130 

do nr 134 w sprawach:  

1) zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych 

przez mieszkańców sołectwa Krępa – druk nr 130, 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych 

przez mieszkańców sołectwa Ochla – druk nr 131, 

3) opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów  

przedszkolnych  w szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto Zielona Góra – druk nr 

133, 

4) zaopiniowanie propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa 

Kiełpin – druk nr 134, 

oraz jako pkt.”3a” Informację pt. Mapa zagrożeń bezpieczeństwa. 

 

Przewodniczący Rady spytał czy są jeszcze inne propozycje zmiany porządku.  

Innych zmian nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie porządku obrad wraz z wniesionymi 

poprawkami. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
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3. Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej Sesji 

  

Przewodniczący Rady Dzielnicy, zwrócił się z zapytaniem do Sekretarza obrad czy zostały zgłoszone 

uwagi do treści protokołów ostatnich  Sesji. 

Sekretarz oświadczył że nikt z radnych uwag nie zgłosił. 

 

Protokóły przebiegu Sesji zostały przyjęte  przy 2 głosach wstrzymujących się.  

 

4. Podjęcie uchwały lub zajęcie stanowiska 

 

1/  

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że pierwszy projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze – druk nr 122. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, oświadczył, że projekt uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię pozytywną. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XIV.119.2016. 

 

2/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców 

sołectwa Racula – druk nr 123. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 
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Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 10 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, 4 osoby wstrzymały się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta – uchwała Nr XIV.120.2016. 

 

3/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie    

uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych  inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców 

sołectwa Łężyca – druk nr 124. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omówiony na posiedzeniu 

wspólnym komisji, po czym zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński – spytał czy głosujemy nad uchwałą. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odpowiedział, że tak, głosujemy teraz nad całością uchwały. 

 

Radna Agnieszka Kozakiewicz – zgłosiła autopoprawkę do uchwały i wykreślenie z pkt.2,ppkt 4 uchwały 

Rady Dzielnicy, który jest niezgodny z przebiegiem zebrania, na którym to głosowano za technologią a 

nie budową dróg, do czasu przegłosowania budowy dróg w technologii kostki brukowej przez zebranie 

wiejskie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, zwrócił się z prośbą do Pani sołtys sołectwa Łężycy Jolanty Rabędy  

o informację, co podczas zebrania było tematem głosowania. Czy jedynie technologia budowy dróg, czy 

również ich budowa. 
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Pani Sołtys oświadczyła, że sprawa dróg wzbudziła emocje wśród mieszkańców, ale uważam że 

tematem głosowania była technologia i jednocześnie budowa dróg, i tak w protokole zebrania zostało to 

zapisane. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński – dodał, że zebranie wiejskie zaakceptowało  budowę dróg kostką, poza 

tym jest firma, która podjęła się  budowy tych dróg za korzystną cenę więc szkoda by było stracić taka 

okazję. 

 

Radna Agnieszka Kozakiewicz oświadczyła, że mieszkańcy raczej nie wiedzieli nad czym głosują, czy 

głosowanie dotyczyło technologii czy budowy dróg, dlatego uważam, że głosowanie powinno być 

powtórzone. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, spytał kto zatem jest za wykreśleniem z projektu uchwały w pkt. 2 ppkt 

4. 

 

Za wykreśleniem ppkt.4 w pkt.2 głosowało 4 radnych, 6 było przeciw, 5 osób wstrzymało się od głosu. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że autopoprawka Pani radnej nie została przyjęta. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 13 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta – uchwała Nr XIV.121.2016. 

 

4/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały opinii o projekcie uchwały w 

sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych 

przedszkolach, publicznych innych formach wychowania przedszkolnego oraz oddziałach 

przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez miasto Zielona Góra – 

druk nr 125, 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji, po czym spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz  powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała  Nr XIV.122.2016. 

 

5/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków w mieście Zielona Góra – druk nr 127. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że projekt uchwały był przez Panią Prezes omówiony na 

posiedzeniu komisji, niemniej jednak z uwagi na obecność gości Przewodniczący Rady Dzielnicy 

poprosił Panią Prezes o przedstawienie cen wody i ścieków. 

Pani Prezes odpowiedziała, że cena wody i ścieków wzrośnie o 5%, dla gospodarstw domowych cena 

wody wynosić będzie 4,22 netto ścieków 5.57 netto i obowiązywać będzie od 1 kwietnia br. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, spytał czy są może pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XIV.123.2016. 

 

6/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości dopłaty do ceny za 1m
3
 odprowadzanych ścieków przez 

"Zielonogórskie Wodociągi i Kanalizacja" Sp. z o.o w Zielonej Górze – druk nr 126, 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały, poczym spytał czy są pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  radny Jarosław Bartkowicz  

powiedział, że Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 
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Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XIV.124.2016. 

 

7/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy zaopiniowania projektu 

w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Gminnego Przedszkola 

Publicznego z siedziba w Przylepie – druk nr 128. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy  powiedział, że projekt uchwały był omówiony na posiedzeniu Komisji, 

niemniej jednak Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał czy są pytania. 

 

Radny Jarosław Bartkowicz- poprosił aby w uchwale zasadniczej o przekształceniu znalazł się zapis 

zgłoszony przez rodziców na spotkaniu w Raculi o treści: 

1/opieka w systemie 10 godzinnym, 

2/opieka  dwóch  wykwalifikowanych nauczycieli wraz z pomocą , 

3/zapewnienie 3 pełnowartościowych posiłków: śniadanie, drugie śniadanie, dwudaniowy obiad, 

4/praca placówki w pełnym wymiarze 10 godzin w okresach wolnych od nauki szkolnej /ferie, przerwy 

świąteczne, wakacje/. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński poprosił, aby w uchwale był tez zapis dotyczący uposażenia nauczycieli 

oraz dodatków, by po reorganizacji nikt z nauczycieli nie stracił  wysokości wynagrodzenia. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 11 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, 4 osoby  wstrzymały się od głosu. 

Uchwała została podjęta – uchwała Nr XIV.125.2016. 

 

8/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że następny projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały w 

sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji  zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa 

Krępa – druk nr 130. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały po czym spytał czy są pytania. Pytań nie 

zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt 

nie był przeciw, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XIV.126.2016. 

 

9/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że następny projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały w 

sprawie  zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców  sołectwa 

Ochla – druk nr 131. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały po czym spytał czy są pytania. Pytań nie 

zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt 

nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XIV.127.2016. 

 

10/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Miasto Zielona Góra – druk nr 133. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały po czym spytał czy są pytania. Pytań nie 

zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz  powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt 

nie był przeciw, nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała  Nr XIV.128.2016. 

 

11/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że następny projekt uchwały dotyczy zaopiniowania 

propozycji strategicznych inwestycji  zgłoszonych przez mieszkańców  sołectwa Kiełpin – druk nr 134. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały po czym spytał czy są pytania. Pytań nie 

zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt 

nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XIV.129.2016. 

.  

 

5.Interpelacje i zapytania. 
 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos w tym punkcie. 

 

Radna Dorota Bojar spytała, czy jest już jakaś decyzja dotycząca Straży Miejskiej, osobiście uważam 

że błędem będzie likwidacja Straży Miejskiej. 

 

Dyrektor Departamentu Przedsiębiorczości i Gospodarki Komunalnej Krzysztof Sikora oświadczył, że za 

wcześnie jeszcze mówić o losach Straży, proponuje aby temat przełożyć na kolejną Sesję. 
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7.Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Zarządu, poinformował że 17 bm. w świetlicy w Raculi, odbędą się konsultacje na 

temat budowy obwodnicy południowej miasta, zapraszam  wszystkich zainteresowanych. 

 

Radny Sebastian Jagiełowicz zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Sejmiku Województwa Pana 

Czesława  Fiedorowicza o wsparcie koncepcji budowy ścieżki rowerowej przez Stary i Nowy Kisielin w 

kierunku Zaboru. 

Pan Czesław Fiedorowicz podziękował za zaproszenie i obiecał wsparcie.  

 

Na tym  o godz. 15. 45 Przewodniczący Rady Dzielnicy  zakończył obrady. 

 

 

 

Protokołowała                                 Sekretarz  Obrad          Przewodniczący 

                            Rady Dzielnicy  

……………                                         ………………….                                …………………… 

Ewa Fogiel                                       Marek Karwacki           Zenon Rabęda 

 

 

 


